
Protokół nr 67 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  

które odbyło się w dniu 28 czerwca 2006 roku 
 

O godzinie 1530 posiedzenie Komisji otworzyła i przywitała wszystkich zebranych 
Przewodnicząca Małgorzata Babiuch – Hall. Po stwierdzeniu quorum (lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu) przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
3. Przyjęcie treści opinii w sprawie koncepcji rozbudowy Gimnazjum nr 1 

zaproponowanej przez Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Markach im. Jana Pawła II. 
4. Zapoznanie się z koncepcją przebudowy sali obrad i sali ślubów w Urzędzie Miasta 

Marki. 
5. Przyjęcie Protokołu Nr 66 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 

17 maja 2006 roku. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 

 
Pkt 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono żadnych wniosków. 
 
Pkt. 3 Przyjęcie treści opinii w sprawie koncepcji rozbudowy Gimnazjum nr 1 
zaproponowanej przez Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Markach im. Jana Pawła II. 
 
Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Małgorzata Babiuch – Hall odczytała treść ww. opinii i zarządziła 
głosowanie w sprawie jej przyjęcia. 
 
Komisja Rewizyjne jednogłośnie przyjęła treść opinii w sprawie koncepcji rozbudowy 
Gimnazjum nr 1 zaproponowanej przez Dyrektora Zespołu Szkół nr 1 w Markach im. Jana 
Pawła II. 
 
Pkt. 4 Zapoznanie się z koncepcją przebudowy sali obrad i sali ślubów w Urzędzie Miasta 
Marki. 
 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk zaprezentował wizualizację różnych wersji oraz 
koncepcji przebudowy sali obrad oraz sali ślubów w Urzędzie Miasta Marki. Wyjaśnił 
ponadto, że decyzja o przebudowie pomieszczeń została spowodowana: 

- zwiększeniem liczby radnych w następnej kadencji Rady, 
- umożliwieniem mieszkańcom miasta udziału w posiedzeniach Rady - aktualnie 

obecność publiczności na posiedzeniach jest utrudniona z uwagi na brak miejsca, 
- koniecznością przeprowadzenia remontu podłóg oraz instalacji elektrycznej 

i grzewczej,  
- koszty przebudowy sal mogą być pokryte ze środków zaplanowanych w budżecie 

miasta na 2006 rok na wykonanie elewacji budynku „B” UM – termomodernizacja 
(możliwość uzyskania dofinansowania ze środków unijnych). 

W dyskusji udział wzięli wszyscy członkowie Komisji oraz Zastępca Burmistrza Krzysztof 
Wnuk oraz Kierownik Zarządu Mieniem Komunalnym Elżbieta Pielasa. 
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Przewodnicząca Małgorzata Babiuch – Hall w podsumowaniu przeprowadzonej dyskusji 
stwierdziła, że w opinii Komisji decyzja o przeprowadzeniu remontu sali obrad i sali ślubów 
w Urzędzie Miasta Marki jest w pełni uzasadniona i jednocześnie zwróciła się z prośbą 
o powiadomienie Komisji Rewizyjnej o terminie dostarczenia przez projektanta ostatecznej 
wersji opracowania.  
 
Pkt. 5 Przyjęcie Protokołu Nr 66 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, które odbyło się w dniu 
17 maja 2006 roku. 
 
Komisja Rewizyjna – w głosowaniu – jednogłośnie przyjęła Protokół Nr 66 z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się w dniu 17 maja 2006 roku. 
 
Pkt. 6 Sprawy różne. 
 

1. Przewodnicząca Małgorzata Babiuch – Hall poruszyła kwestię działki o nr ewid. 2/2 
z obr. 1-18, położonej przy ul. Dużej w Markach, którą od miasta dzierżawi pan 
Zygmunt Miśta. Zdaniem Przewodniczącej jest to bardzo atrakcyjna nieruchomość,  
uzbrojona we wszystkie media, i posiadająca dużą wartość. W interesie miasta jest 
rozwiązanie umowy dzierżawy. Dodała również, że byłaby to dobra lokalizacja dla 
komisariatu policji w Markach, jeśli rozpoczęcie jego budowy przedłużyłoby się na 
tyle, że możliwe byłoby dokonanie odpowiedniej zmiany w planie zagospodarowania 
przestrzennego . 

 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk poinformował, że na ww. nieruchomości został przed 
laty wybudowany obiekt przemysłowy na podstawie zezwolenia ówczesnych władz, wobec 
tego w celu odzyskania nieruchomości należałoby uregulować roszczenia dzierżawcy 
w kwestii odszkodowania za budynek. 
Jednocześnie Zastępca Burmistrza poinformował Komisję, że pan Miśta wystąpił 
z wnioskiem o wydzielenie z nieruchomości o nr ewid. 2/2 działki, na której znajdują się 
zabudowania w celu zmniejszenia opłaty dzierżawnej i ewentualnego jej wykupu od miasta.  
 
W dalszej dyskusji udział wzięli wszyscy członkowie Komisji. 
 
Zastępca Burmistrza Krzysztof Wnuk zobowiązał się do przygotowania pisemnej informacji 
nt. tej nieruchomości, zawartej umowy oraz czynszu dzierżawnego. 
 

2. Radny Bogusław Dąbkowski poruszył sprawę zagospodarowania terenu przy Szkole 
Podstawowej nr 1 oraz rekultywacji wysypiska. 

 
Pkt. 7 Zamknięcie posiedzenia. 
 
O godzinie 1830 Przewodnicząca Małgorzata Babiuch – Hall zamknęła posiedzenie Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Protokołowała        
Elżbieta Jurczyk      Przewodnicząca  

         Komisji Rewizyjnej 
 
    Małgorzata Babiuch - Hall 
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